

SCO-SOC Annual Fundraiser for EDI Initiatives

It's that time of year again—the SCO-SOC is holding our annual fundraiser, the proceeds of which will fund our various EDI initiatives, including our Student Discovery Award, meeting programming, workshops, and supporting wonderful programs like [FREED](#). This year, we commissioned Indigenous Haida artist and ornithologist, [Erik Prytula](#), to create a Haida version of our black-backed woodpecker logo. We have set up two shops, one in Canada and one in the US, to sell shirts, hoodies, tote bags, and mugs with this beautiful design. Note that these are different companies, so the offerings differ slightly. Please distribute far and wide to anyone looking for a gift for the holidays!

To purchase from Canada:

<https://urstore.ca/group/society-of-canadian-ornithologists-apparel>

To purchase from the US:

<https://www.bonfire.com/store/society-of-canadian-ornithologists/>

About the artist:

Erik Prytula is an Haida artist and Indigenous entrepreneur who operates out of Kamloops BC. He is from the Eagle clan Tsiits Gitanee clan of Haida Gwaii. Erik specializes in traditional Haida formline where he paints acrylic paint on canvas and cedar, carves red and yellow cedar, and sculpts a rare rock called argillite. In 2016 he was mentored by master artist Reg Davidson who taught him how to carve cedar. Major public art features that Erik has created are the “Taking Flight” mural for Thompson Rivers University, a portrait mask for the Vancouver Airport, a “Raven Steals the Light” painting for the BC Nurses Union, and hand painted masquerade masks for Fashion Speaks International. However, the majority of his works have been sold to private buyers. Erik considers art as a means of keeping in touch with his culture as well as a way of inspiring the next generation of First Nations youth.

Find more of Erik's artwork on Instagram: <https://www.instagram.com/prytulae/>

SCO-SOC Haida Logo Shirts



Premium Unisex Tee

\$27.99



Pullover Hoodie

\$37.99



Women's Slim Fit Tee

\$27.99



Collecte de fonds annuelle du SCO-SOC pour les initiatives de l'IDE

C'est à nouveau le moment de l'année : le SCO-SOC organise sa collecte de fonds annuelle, dont les recettes serviront à financer diverses initiatives de l'IDE, notamment le prix de la découverte pour les étudiants, la programmation des réunions, les ateliers et le soutien à de merveilleux programmes tels que FREED. Cette année, nous avons demandé à Erik Prytula, artiste et ornithologue haïda, de créer une version haïda de notre logo de pic à dos noir. Nous avons ouvert deux boutiques, l'une au Canada et l'autre aux États-Unis, pour vendre des t-shirts, des sweats à capuche, des sacs fourre-tout et des tasses avec ce magnifique dessin. Notez qu'il s'agit de deux sociétés différentes, et que les offres diffèrent donc légèrement. N'hésitez pas à diffuser largement l'information à tous ceux qui cherchent un cadeau pour les fêtes de fin d'année !

Pour acheter au Canada :

<https://urstore.ca/group/society-of-canadian-ornithologists-apparel>

Pour acheter aux États-Unis :

<https://www.bonfire.com/store/society-of-canadian-ornithologists/>

À propos de l'artiste :

Erik Prytula est un artiste haïda et un entrepreneur autochtone qui travaille à Kamloops, en Colombie-Britannique. Il appartient au clan de l'aigle Tsiits Gitanee de Haida Gwaii. Erik se spécialise dans le formage traditionnel haïda où il peint à l'acrylique sur toile et sur cèdre, sculpte le cèdre rouge et le cèdre jaune, ainsi qu'une roche rare appelée argilite. En 2016, il a bénéficié du mentorat du maître artiste Reg Davidson qui lui a appris à sculpter le cèdre. Les principales œuvres d'art public créées par Erik sont la peinture murale "Taking Flight" pour l'université Thompson Rivers, un masque portrait pour l'aéroport de Vancouver, une peinture "Raven Steals the Light" pour le syndicat des infirmières de la Colombie-Britannique, et des masques de mascarade peints à la main pour Fashion Speaks International. Cependant, la majorité de ses œuvres ont été vendues à des acheteurs privés. Erik considère l'art comme un moyen de rester en contact avec sa culture et d'inspirer la prochaine génération de jeunes des Premières nations. Retrouvez d'autres œuvres d'art d'Erik sur Instagram : <https://www.instagram.com/prytulae/>